
НАШИ АВТОРЫ

Арутюнова Жанна Михайловна – кандидат филологических наук, доцент, профессор кафедры иностранных языков Российского университета дружбы народов, член-корреспондент Международной академии наук педагогического образования, кавалер Орденов Французской Республики «За Заслуги», «Академические Пальмы».

E-mail: jeannearout@mail.ru

Aroutyunova Janna – PhD in Philology, Associate Professor, Professor of the Department of Foreign Languages of Peoples' Friendship University of Russia, Corresponding Member of the International Academy of Pedagogical Education, Chevalier of the French Republic's Order "For Merit", "Academic Palms"(Russia).

Ахмадуллин Вячеслав Абдулович – кандидат исторических наук, доцент, научный сотрудник Военной академии Генерального штаба Вооруженных сил Российской Федерации, научный сотрудник аппарата Совета муфтиев России.

E-mail: slavaah@yandex.ru

Akhmadullin Vyacheslav – PhD in History, Associate Professor, Research Scientist of the Military Academy of the General Staff of the Armed Forces of the Russian Federation; Russian Council of Muftis (Russia).

Блохин Владимир Сергеевич – кандидат педагогических наук, доцент кафедры философии и истории Уральского государственного университета путей сообщения.

E-mail: vladiblok@yandex.ru

Blokhin Vladimir – PhD in Pedagogics, Associate Professor of the Department of Philosophy and History of Ural State University of Railway Transport (Russia).

Буторов Алексей Сергеевич – аспирант кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов.

E-mail: lex1989@ya.ru

Butorov Alexsey – post-graduate (student) of the Department of Theory and History of International Relations Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Власова Наталья Викторовна – соискатель кафедры истории России Рязанского государственного университета им. С.А. Есенина.

E-mail: vlasova.natalie@yandex.ru

Vlasova Natalia – Applicant for PhD degree of the Department of Russian History, Rязan State University named after S. Yesenin.

Георгиева Наталья Георгиевна – доктор исторических наук, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: navladi@list.ru

Georgieva Natalia – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of Russian History of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Дацышен Владимир Григорьевич – доктор исторических наук, заведующий кафедрой всеобщей истории Сибирского федерального университета.

E-mail: dazishen@mail.ru

Datsyshen Vladimir – Doctor of Historical Sciences, Professor, Head of Department of the Department of Universal History of Siberian Federal University (Russia).

Зверев Василий Васильевич – доктор исторических наук, профессор кафедры истории российской государственности Российской академии народного хозяйства и государственной службы при Президенте Российской Федерации.

E-mail: v.v.zverev@bk.ru

Zverev Vasily – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of Russian State History, Russian Presidential Academy of National Economy and Public Administration (Russia).

Ким Владимир Игоревич – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: kimvlig@gmail.com

Kim Vladimir – Postgraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Козьменко Владимир Матвеевич – доктор исторических наук, профессор заведующий кафедрой истории России Российского университета дружбы народов, академик РАЕН.

E-mail: v.kozmenko@gmail.com

Kozmenko Vladimir – Doctor of Historical Sciences, Head of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Кряжева-Карцева Елена Валерьевна – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: kartseva_ev@pfur.ru

Kryazheva-Kartseva Elena – PhD. in History, Associate Professor of the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Линькова Елена Валентиновна – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: e.v.linkova@yandex.ru

Lin'kova Elena – PhD in History, Associate Professor of the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Лутошкин Сергей Александрович – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: Moto-man@mail.ru

Lutoshkin Sergey – Postgraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Малишевский Николай Николаевич – кандидат политических наук, докторант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: sss77@bk.ru

Malishevsky Nikolai N. – PhD in Political Science, doctoral student of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Мосейкина Марина Николаевна – доктор исторических наук, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: marina_moseikina@mail.ru

Moseikina Marina – PhD. in History, Professor of the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Никуленков Василий Валентинович – кандидат исторических наук, доцент кафедры всеобщей истории Сибирского федерального университета, директор Центра геополитики и международных отношений СФУ.

E-mail: bumer19862005@yandex.ru

Nikulenkov Vasily – Ph.D. in History, Associate Professor, Siberian Federal University, Director of the Centre of Geopolitics and International Relations of Siberian Federal University (Russia).

Пучинская Юлия Олеговна – аспирант кафедры международных отношений Белорусского государственного университета.

E-mail: maz160@mail.ru

Puchinskaya Julia – Post-graduate student of the Department of International relations of Belarussian State University (Belorussia).

Семичевская Татьяна Сергеевна – аспирантка кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: t.semichevskaya@gmail.com

Semichevskaya Tatiana – Postgraduate student of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia.

Янышев Нестерова Ирина – докторант департамента истории экономического факультета Университета Лас Пальмас де Гран Канарья (Испания).

E-mail: irina.yanyshev@dch.ulpgc.es

Irina Yanyshev Nesterova – Postdoctoral student of the Department of Historical Sciences, Faculty of Economics and Enterprise, Las Palmas de Gran Canaria University (Spain).